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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:1708 Covidvaccineringen och momsreglerna 

Inför massvaccineringen mot covid-19 letar många vårdgivare efter möjligheten 
att hyra stora och luftiga lokaler som är tillgängliga under dagar och kvällar. 
Dock uppkommer det en del problem som kan försena den så viktiga 
vaccineringen. Eftersom vårdföretag är momsbefriade måste hyresvärden, 
enligt gällande momsregler, betala tillbaka momsen för investeringar som har 
gjorts i lokalen för upp till tio år sedan. Ett sätt lösa detta problem skulle kunna 
vara att ge dispens från regelverket om momsåterbetalning under tiden som 
vaccinationerna pågår. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder som underlättar för vårdföretag att hyra 
ändamålsenliga lokaler? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-09
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


